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La lluita per l'alcaldia a Granollers serà més apretada que a cap altre lloc. Cinc són 
les candidatures que pretenen accedir-hi. Cinc són els «magnífícos» que somnien en 
arribar-hi. D'ells, n'hi ha un que surt amb aventatge: Rafael Ballús, actual alcalde. 
Però aquí no serveix allò de «guanyar sense baixar de l'autobús». Josep Muntal, 
Esteve Martínez, Vicente Navarro i Francesc Rocasalves ho volen demostrar. Amb 
els cinc candidats hi ha parlat Joan Besson. 

Francesc Rocasalves: 
«Som nacionalistes, 
d'esquerres i ecologistes» 
Volien inicialment juntar-se amb altres forces, però la 
convicció sobre la necessitat de catalanitzar Granollers 
ha estat suficient per a presentar-se a la contesa amb la 
il'lusió de donar a Granollers nous aires i imprimir a 
l'ajuntament una dinàmica que creuen absolutament 
imprescindible. És l'Agrupament de l'Esquerra Catalana 

- Quina és la configuració de la vostra 
candidatura? 
- La nostra llista està concebida com 
una agrupació de gent mai com una al-
ternativa política. La nostra pretensió, 
com a gent independent, és donar una 
altemativa de gestió. 
- D'acord, sou gent independent, però 
hi han hagut contactes amb partits 
polítics... 
- Efectivament, es varen mantenir con-
tactes tant amb PSUC com amb Esque-
rra Republicana de Catalunya, però fi-
nalment fou impossible arribar a un 
acord que permetés la confecció d'una 
llista conjunta. 
- Bé. Qué va passar amb el 
PSUC...? 
- El PSUC ens volia integrar a la seva 
llista en qualitat d'independents, cosa 
amb la que evidentment no hi estàvem 
pas d'acord. En honor a la veritat he de 
dir que mentre negociàvem hi havien 
dues postures dintre del PSUC: els que 
mantenien la postura més radical, que 
intentaven utilitzar l'altra, i que al final 
s'han «rajat» i no figuren ni a la llista del 
seu partit. 
- I amb Esquerra Republicana? 
- El problema estava en que considera-
ven que no tenien a ningú per a posar 
com a cap de llista. Amb ERC nosaltres 
tenim unes afinitats i considerem que el 
fet de que no s'integressin oficialment a 
la nostra candidatura no vol dir que 
aquestes afinitats ja no hi siguin. Es 
més, la raó de la seva no presència és 
deguda només a una actitud molt perso-
nal del responsables del partit, senyor 
Garsevall, que tant si com no volia po-
sar com a cap de llista a una persona de 
prestigi, que finalment no va saber 
trobar... 
- Però el vostre número dos, Joan Por-
tet, és un home vinculat a ERC... 

F r a n c e s c R o c a s a l v e s 

- Malgrat de ser una de les persones que 
més varen treballar a Granollers a favor 
del partit les passades eleccions gene-
rals, Garsevall no considera a Joan Por-
tat com un home de ERC. De tota ma-
nera, tinc d'insistir de nou que nosaltres 
no volem enfrontaments i que amb 
ERC continuem tenint intactes les afini-
tats ja esmentades. 
- Francesc, hi han sectors de la pobla-
ció que diuen que la vostra candida-
tura només està integrada per «ca-
bres boges»... 
- Si ser nacionalistes, d'esquerres, eco-
logista, és ser una «cabra boja», és evi-
dent que ho sóm. De tota manera, és 
molt possible que aquests comentaris 
vinguin de gent que estan fent «espan-
yolisme» dintre de Granollers o que tin-
drien de fer una politica d'esquerres i no 
la fan. 

- Es una crítica als socialistes, per 
exemple... 
- Mira, nosaltres no volem entrar en po-
lèmiques. La única cosa que ens impor-
ta es presentar les nostres propostes. 
- Però alguna critica a l'actual consis-
tori sí l 'hauras de fer, no...? 
- Home, l'ajuntament segons en quines 
coses no ha comptat massa amb els ciu-
tadans. I per exemple t'esmentaré el cas 
de la plaça Perpinyà, per dir-ne un dels 
més recents... 
- Què ii manca al Govern Mu-
nicipal? 
- Possiblement li manquin moltes coses, 
però basicament nosaltres en posem tres 
per endavant la catalanització de Gra-
nollers, el potenciament dels barris i el 
tema de l'ensenyament, doncs s'han 
d'aconseguir més places escolars. Del 
primer he de dir, tal com s'explica en el 
nostre programa que és primordial i 
prioritàri i del segón que ens proposem 
la creació del regidor de barri i potenciar 
la presència de la Guàrdia Urbana en 
els mateixos. Del tema de l'ensenya-
ment, si bé no ès competència exclusiva 
de l'ajuntament, hi han possibilitats de 
demanar més atenció per a la ciutat i 
aconseguir incrementar les places 
escolars. 
- Pel que fa a altres temes... 
- Com a formació ecolo^sta, volem que 
millori el medi ambient de Granollers. 
Això es pot aconseguir duent un control 
estricte de les activitats industrials; nete-
jant el riu Congost -i aqui he de dir que 
valorem positivament la tasca ja inicia-
da per a la defensa del Congost i de la 
Conca del Besòs- i creant una nova zo-
na verde a Granollers. 
- I on la voleu posar...? 
- La idea seria dur a terme una 
experiència-pilot i crear un bosquet a la 
fàbrica vella de «Can Trullàs». Grano-
llers aconseguiria un nou pulmó i de 
passada realitzariem una experiència 
que podria ser molt profitosa. 
- Jovent, atur... 
- Al jovent cal estimular-lo amb tot tipus 
d'iniciatives. Clar, que primer cal resol-
dre el tema de l'atur. En aquest sentit te-
nim pensada la constitució de cooperati-
ves integrades per aturats. 
- Francesc Rocasalvas: Sou l'equiva-
lent als verds alemanys? 
- Tenim unes afinitats , però no és la 
nostra pretensió. 
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